
Novi Pazar - Vi{e od dva meseca glavna tema u No-
vom Pazaru je nadogradnja na zgradi Fakulteta za
islamske studije (FIS) na gradskom trgu. Tamo „ni~e“
novih hiljadu kvadrata bez potrebne urbanisti~ke i gra-
|evinske dokumentacije. Investitor je Islamska zajed-
nica (IZ) u Srbiji, koja je i osniva~ ove visoko{kolske
ustanove. Kao glavni krivac {to se deo gra|evine podi-
`e „na divlje“ ozna~en je narodni poslanik i biv{i muf-
tija sand`a~ki Muamer Zukorli}, koji je posle odlaska
sa mesta muftije zadr`ao savetodavne funkcije u IZ.

Skoro da ne postoji srbijanski medij koji se nije
bavio ili ne bavi ovom temom. Glavni sagovornik je
upravo Zukorli} koji je priznao da objekat nema gra-
|evinsku dozvolu, ali „to nema jo{ 20 hiljada obje-
kata u ovom gradu, pa ni neke zgrade dr`avnih in-
stitucija, Filijala Nacionalne slu`be zapo{ljavanja i
zgrada suda“. Dr`avi je poru~io da u ovaj grad ne {a-
lje `andarmeriju da obezbe|uje ru{enje objekta „jer
mo`e da bude problema“. Gradska uprava je, po~et-
kom ove sedmice, izdala saop{tenje u kojem navodi
da ne mo`e da „garantuje bezbednost objekta divlje
gradnje na gradskom trgu, jer gra|evina apsolutno
nije bezbedne“. S.N.
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20. novembra, 
Dana Sand`aka

Se}anje na 
osnivanje 
ZAVNOS

Strana II

Priboj - Nedavni razgovori ruko-
vodstva op{tine Priboj u Vladi Srbije
sa predstavnicima Ministarstva od-
brane, najavljuju uspe{an zavr{etak
Unapred pripremljenog plana reorga-
nizacije Fabrike automobila Priboj
(FAP) do 23. novembra, nakon ~ega
bi, kako o~ekuje predsednik pribojske
op{tine Lazar Rvovi}, kontrolu i upra-
vljanje nad ovim preduze}em preuze-
la dr`ava. U takvo re{enje veruje i ge-
neralni direktor Ranko Vukovi}. Pre-
ma njegovim re~ima, FAP ne}e oti}i u
ste~aj ve} }e postati dr`avno preduze-
}e, najverovatnije u sistemu namen-
ske industrije. On je za Blic izjavio da
je Vlada Srbije usvojila zaklju~ak da }e

dug FAP-a prema dr`avnim poverio-
cima biti pretvoren u kapital dr`ave
koja }e imati 94,5 odsto vlasni{tva u
preduze}u. Vukovi} najavljuje i nove
poslove.  Pored izrade kamiona za
Vojsku Srbije, FAP se priprema i za
proizvodnju 30 kamiona za Ujedinje-
ne Arapske Emirate, a na pomolu je i
unosan posao sa Ganom. Nedavno su
u poseti FAP-u bile delegacije iz Rusi-
je i Al`ira sa kojima se tako|e prego-
vara. Do kraja ove ili po~etkom nared-
ne godine trebalo bi da stigne odgovor
iz Egipta o proizvodnji {asija za oklop-
na vozila njihove vojske.

Opstanku FAP nadaju se i radnici
koji su nedavno odr`ali zbor, na ko-

me su odlu~ili da podr`e Unapred
pripremljeni plan reorganizacije na
osnovu koga FAP funkcioni{e, uz ne-
koliko uslova. Me|u uslovima je i
neopoziva ostavka menad`menta
„zbog uskra}ivanja informacija rad-
nicima da njihova sramna odluka sa
Skup{tine akcionara o konvertovanju
zaostalih zarada u akcije preduze}a
zna~i i njihovo odustajanje od {est po-
{teno zara|enih plata“. Na zboru su
radnici odlu~ili da odustanu od tu`bi
za neispla}ene zarade, ali i da ne pri-
hvate odluku Skup{tine akcionara o
konvertovanju plata u, kako radnici
ka`u, bezvredne akcije. S. B.
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FAP ima budu}nost, veruju u op{tini i rukovodstvu preduze}a

Radnici ne}e 
„bezvredne akcije“

Gradnja koja drma Novi Pazar 

Jeste „divlje“, al se gradi
Bez dozvole: Radovi na
pro{irenju zgrade FIS 
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Obave{tenje
Kad se ide okolo, uvek, je bli`e. Mo`e cigla, ni~im izazvana, da

padne na glavu. Kriv je onaj {to je tuda prolazio i zavirivao gde mu
mesto nije. [ta zna cigla {ta je divlja gradnja. Nju je majstor postavio
ba{ tu. Uklapa mu se u zami{ljenu ambijentalnu celinu. Isto kao ona
~esma {to smo je preslikali iz jedinstvene sarajevske Ba{~ar{ije. Oba-
ve{tenja radi, statika bezbednost drma. Obave{tavaju se oni {to di-
vlje grade i {to nameravaju da to rade, neka rade. Ne mo`e im niko
ni{ta. Ima onih {to nisu dr`ava, nego su iznad nje. A bi}e, bogme, i
nekih novih izbora. Dok se doka`e da je nelegalno, sti}i }e obave{te-
nje da je nekako postalo legalno. A i nema ko da ru{i. Fudbalska pri-
~a opet se zakotrljala. Oni u fudbalskom klubu jedva su obave{teni
da moraju ponovo u potragu za novim trenerom. Te{ko se snalazimo
na zami{ljenom evropskom fudbalskom putu. S.N. 

Ovaj prilog sufinansira op{tina PribojPRIBOJ DANAS

Novi Pazar - Nizom kulturno-
umetni~kih manifestacija bi}e obe-
le`en ovogodi{nji nacionalni pra-
znik Bo{njaka, 20. novembar - Dan
Sand`aka. Centralne manifestacije
organizuje Bo{nja~ko nacionalno
ve}e (BNV). Tog dana bi}e odr`ani
Sand`a~ki knji`evni susreti (SAKS)
i uru~ena nacionalna knji`evna na-
grada „Pero ]amila Sijari}a“. Za
mlade su raspisani literarni i foto
konkurs. Literarni konkurs „San-
d`ak se srcem izgovara“ namenjen
je u~enicima od petog do osmog
razreda osnovne {kole, a na foto
konkursu „Ovo je Sand`ak“ u~e-
stvuju mladi stvaraoci od 13 do 30
godina.

BNV obele`avanje Dana Sand`a-
ka po~inje ve~eras de~ijom predsta-
vom „Halimina domovina“ autorke
Suade Had`i}. Delegacija BNV }e, u
nedelju polo`iti cve}e na spomen
plo~u u Pljevljima gde je 1943. godi-
ne odr`ano zasedanje Zemaljskog
antifa{isti~kog ve}a narodnog oslo-
bo|enja Sand`aka (ZAVNOS).  

Novopazarska biblioteka „Dosi-
tej Obradovi}“ obele`avanje ovog
praznika po~ela je ju~e u~lanjava-
njem u~enika i studenata u bibliote-
ku uz popust od 50 odsto. Ve~eras
}e u toj ustanovi biti promovisan
novi roman [efke Begovi}-Li~ina.
Za sutra je planirano uru~ivanje pri-
znanja zaslu`nima za razvoj kultu-
re. Biblioteka }e obele`avanje Dana
Sand`aka zavr{iti u ponedeljak ka-
da }e biti dodeljene nagrade naju-
spe{nijim u~esnicima konkursa
„Pri~a iz mog zavi~aja“.

Kulturni centar Novi Pazar dor-
pinos obele`avanju Dana Sand`aka
da}e organizovanjem Drugog festi-
vala sevdalinke, na kojem }e u~e-
stvovati mladi iz Srbije i regiona. Fe-
stival }e biti odr`an u nedelju, a po-
krovitelj je grad Novi Pazar.  BNV je
pored 20. novembra - Dana Sand`a-
ka, kao nacionalne bo{nja~ke pra-
znike ustanovilo i 11. maj - Dan bo-
{nja~ke nacionalne zastave i 11. jul
- Dan se}anja.    

S. Novosel

Priboj - Na zboru biv{ih radnika Fa-
brike automobila Priboj (FAP) koji je 10.
novembra umesto ispred upravne zgra-
de fabrike, kako je najavljeno, odr`an na
gradskom trgu, odlu~eno je da odustanu
od tu`bi za neispla}ene zarade, ali i da ne

prihvate odluku Skup{tine akcionara o
konvertovanju plata u, kako radnici ka-
`u, bezvredne akcije.

Zbor radnika je organizovalo Udru-
`enje za za{titu radnika FAP „Radnik ni-
je rob“ , a radnici su dali ovla{}enje pred-
sedniku ovog udru`enja Miroslavu Mr-
{evi}u, ranijem vo|i {trajka~a i sindikal-

nom lideru sindikata „FAP- Sloga“, da
zastupa njihova prava u vezi neispla}e-
nih zarada pred Privrednim sudom u
U ìcu. On je radnicima obrazlo ìo kom-
promis postignut na sastanku odr`anom
dan ranije u Ministarstvu privrede, kao i
odluku da Vojska Srbije preuzme upra-
vljanje fabrikom i uposli 150 radnika.

„Verujemo da }e FAP opstati. Oni koji su
hteli da ga gurnu u ste~aj organizovali su
i glasali za nezakonitu odluku Skup{tine
akcionara na kojoj su radni~ke plate ba-
~ene u bunar. Zakonska procedura po-
ni{tavanja skup{tinske odluke bi bila su-
vi{e duga i odvela bi FAP u ste~aj. Ovako
je na|en kompromis da ne tu ìmo FAP
i da ne gonimo krivi~nim one koji su sve
ovo zakuvali, naravno pod uslovom da
se daju garancije za ispunjenje dogovora
iz Ministarstva privrede“, rekao je posle
zbora Miroslav Mr{evi}.

Akcije }e, kako je dogovoreno, otku-
piti pribojska op{tina, koja je ve} izdvo-
jila i sredstva za isplatu dodatnih 100
evra po godini sta`a za radnike koji su
oti{li po poslednjem socijalnom progra-
mu. „Ako biv{i radnici ne veruju da }e te
akcije imati vrednost, op{tina veruje, jer
jednostavno du`nost nam je da napravi-
mo FAP koji }e napredovati. Iza toga sto-
ji Vlada i Vojska RS i mi ne sumnjamo u
to“, rekao je Lazar Rvovi}, predsednik
op{tine Priboj.

Priboj - Po~etkom ove nedelje zavr-
{eni su radovi na asfaltiranju dela pu-
ta Sjeverin-Strmac u du`ini od 1300
metara. Radove koje je,  u skladu sa
odlukom op{tine Priboj i planom Di-
rekcije za izgradnju grada, izvodila fir-
ma „Zlatar putevi“- Nova Varo{, pored
vremenskih uslova ote`avala je i gu`va

na grani~nom prelazu „Uvac“. Put Sje-
verin Strmac je zna~ajan jer se tom tra-
som  izbegavaju  nepotrebni prelasci
granice sa BiH kada se ide u pograni~-
na sela. U planu Direkcije je bilo 1800
metara puta, ura|eno je  1300 jer se
do{lo se do mosta na Javorskoj reci,
koji mora da se sanira, pa }e se ostalo,

nadaju se u ovom kraju,nastaviti na
prole}e. „Dosta je puteva ra|eno u op-
{tini Priboj, drago mi je da je do{ao red
i na ovu trasu. Ovaj put je zna~ajan
zbog transporta maline koja se u ovim
selima sve vi{e uzgaja. Mislim da }e u
narednoj godini ovuda biti prevezeno
200 tona maline. Vo`eno je i hiljade
kubika gra|e sa  planine Javorje, put je
zbog toga  svake godine nasipan, ali to
su bila  privremena resenja“, rekao je
predsednik MZ Vujaduin Radovi}, do-
daju}i da bi bilo bolje da je put ura|en
pre 10 godina , ali da  ima nagove{taja
da }e ljudi i sada da se  vra}aju u sela i
bave poljoprivredom. 

Radovi na putnoj infrastrukturi se
odvijaju u svih 12 seoskih mesnih za-
jednica koje pripadaju op{tini Priboj.
Plan je da se do kraja godine asfaltira
19,5 kilometara puteva i uredi 13,5 ki-
lometara atarskih putnih pravaca.
Vrednost radova koji se finansiraju iz
bud`eta op{tine  je 13 miliona i 600 hi-
ljada dinara. S. Bjeli}

S. Bjeli} 
Konvertovano potra`ivanje 
lokalne samouprave 

U sredu je odr`ana, 9. sednica Op{tinskog ve}a Priboja na kojoj je doneta odlu-
ka o o davanju saglasnosti da se potra`ivanja lokalne samouprave konvertuju u
udeo op{tine u kapital subjekta privatizacije Korporacije FAP a.d. Priboj.

Feiz Softi} dobitnik 
„Pera ]amila Sijari}a“

Ovogodi{nji dobitnik nacionalne knji`evne nagrade „Pero ]amila Sijari}a“
je Feiz Softi}, knji`evnik iz Bijelog Polja. Ro|en je 1958. godine u Vrbama kod
Bijelog Polja. Do sada je objavio dve zbirke poezije, dva romana i jednu zbirku
pri~a. Softi}ev roman „Pod Kun planinom“ preveden je i na francuski jezik. Nje-
govo stvarala{tvo zastupljeno je u ud`benicima za bosanski jezilk. 

BNV nagradu „Pero ]amila Sijari}a“ dodeljuje od 2006.godine. Dosada{nji
dobitnici su Faruk Dizdarevi}, Ibrahim Hod`i}, Zuvdija Hod`i}, Asmir Kujovi}, Si-
nan Gud`evi}, Safet Sijari}, Fatima Muminovi}-Pelesi}, Fehim Kajevi} i Refik Li-
~ina.  Softi}u }e nagrada biti uru~ena u nedelju na sve~anosti u BNV. Uslovi 

Radnici su na zboru odlu~ili da podr`e Unapred pripremljeni plan reorganizaci-
je na osnovu koga FAP funkcioni{e, uz nekoliko uslova. Me|u uslovima je i neopo-
ziva ostavka menad`menta „zbog uskra}ivanja informacija radnicima da njihova
sramna odluka sa Skup{tine akcionara o konvertovanju zaostalih zarada u akcije
preduze}a zna~i i njihovo odustajanje od {est po{teno zara|enih plata“. Oni tra`e
proveru u Privrednom sudu u U`icu da li su ta~ni navodi direktora da od jedan od-
sto dugova FAP-a zavisi odluka o ste~aju. Zahtevaju potpisivanje ugovora sa pred-
sednikom lokalne samouprave o otkupu akcija po nominalnoj ceni iz Sporazuma
o raskidu radnog odnosa sa definisanim rokovima isplate akcija. Pored toga, tra-
`e informaciju nadle`nog ministarstva koliko }e ta~no dati sredstava za zaostale
zarade za april i jul ove godine, a od direktora {ta }e im biti ispla}eno do kraja go-
dine. Me|u uslovima je pismo Vojsci Srbije sa ta~nim izve{tajima o ulazima i izla-
zima sredstava koje su potro{ili, kao i poslu koji su obavili. 

Kompromis {titi FAP od ste~aja 

Odustaju od tu`bi, ali ne}e 
„bezvredne akcije“: Zbor radnika 

Asfaltiranje puteva u pribojskim selima

Plan je da se do kraja godine asfaltira 19,5 
kilometara: Radovi na putu Sjeverin-Strmac

Verbalni incident
protiv Tarani{a

Novi Pazar - Akademska inicijati-
va „Forum 10“ izra`ava ozbiljnu za-
brinutost povodom ~injenice da je
na{ kolega Teo Tarani{, u utorak, 15.
novembra, u ranim ve~ernjim ~aso-
vima na ulici u Novom Pazaru bio
meta verbalnog napada koji je u ne-
kim elementima imao karakter pret-
nje, saop{tava ove NVO. Incident su
prouzrokovala dva NN lica re~ima
„evo ga onaj {to pri~a protiv Zukorli-
}a, neka paze oni {ta rade“ tokom
mimoila`enja sa Tarani{om, koji je
slu~aj prijavio policiji. „Opravdano

sumnjamo da povod za ovaj incident
mogu biti javni istupi kolege Tarani-
{a u nekoliko nacionalnih i lokalnih
medija u proteklih 15-ak dana“, do-
daje „Forum 10“, isti~u}i da u ovom
gradu postoji „krajnje nezdrava at-
mosfera“ i „hajka na organizacije ci-
vilnog dru{tva“. „Predstavnici orga-
nizacija civilnog dru{tva, uvek su bi-
li i dalje }e biti, objektivni glas razu-
ma koji jasno i glasno upozorava na
sve probleme koje pritiskaju i opte-
re}uju dru{tvo u Sand`aku“, zaklju-
~uje se u saop{tenju. S.D. 
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - Vi{e od dva meseca glav-
na tema u Novom Pazaru je nadograd-
nja na zgradi Fakulteta za islamske stu-
dije (FIS) na gradskom trgu. Tamo „ni-
~e“ novih hiljadu kvadrata bez potreb-
ne urbanisti~ke i gra|evinske doku-
mentacije. Investitor je Islamska zajed-
nica (IZ) u Srbiji, koja je i osniva~ ove
visoko{kolske ustanove. Kao glavni kri-
vac {to se deo gra|evine podi`e „na di-

vlje“ ozna~en je narodni poslanik i biv-
{i muftija sand`a~ki Muamer Zukorli},
koji je posle odlaska sa mesta muftije
zadr`ao savetodavne funkcije u IZ.
Skoro da ne postoji srbijanski medij ko-
ji se nije bavio ili ne bavi ovom temom.
Glavni sagovornik je upravo Zukorli}
koji je priznao da objekat nema gra|e-
vinsku dozvolu, ali „to nema jo{ 20 hi-
ljada objekata u ovom gradu, pa ni ne-
ke zgrade dr`avnih institucija, Filijala
Nacionalne slu`be zapo{ljavanja i zgra-
da suda“. Dr`avi je poru~io da u ovaj
grad ne {alje `andarmeriju da obezbe-
|uje ru{enje objekta „jer mo`e da bude
problema“. Gradska uprava je, po~et-
kom ove sedmice, izdala saop{tenje u
kojem navodi da ne mo`e da „garantu-
je bezbednost objekta divlje gradnje na

gradskom trgu, jer gra|evina apsolut-
no nije bezbedne“.

- Objekat koji se radi nema potrebnu
dokumentaciju, a to zna~i da nisu ura-
|eni stati~ki prora~uni i kontrola istih,
kao ni kontola izvo|enja radova. Ovo je
posebno nedopustivo, imaju}i u vidu da
je objekat na javnoj povr{ini, gde je veli-
ka frekvencija prolaznika, pi{e u saop-
{tenju gradske uprave uz konstataciju da
je „odgovornost za eventualne posledi-
ce na investitoru i izvo|a~u radova, ali
da svakako veliki teret pada i na repu-
bli~ke institucije koje su potpuno zaka-
zale u svojoj obavezi da za{tite na{e su-
gra|ane. Zbog svega toga gradska upra-
va ima obavezu da gra|ane upozori na
potencijalnu opasnost koja je nastala iz-
gradnjom divljeg objekta“.

Od kako je po~etkom septembra kre-
nula nadogradnja ovog objekta doneta
su re{enja o zatvaranju gradili{ta i ukla-
njanju objekta. Dostavljena su i Policij-
skoj upravi Novi Pazar, podnete su kri-
vi~ne prijave protiv investitora, izvo|a~a
radova i za povredu slu`benog znaka.
Donet je zaklju~ak o dozvoli izvr{enja re-
{enja o uklanjanju objekta i zatra`ena
asistencija policije.

- Asistencija policije je odbijena iz
bezbedonosnih razloga. Na`alost, usled
izostanka nadle`nih dr`avnih institucija,
investitor je video {ansu da uzurpira jo{
ve}u povr{inu i pove}a spratnost divljeg
objekta. Na delu povr{ine koja je uzurpi-
rana nalaze se monta`no-demonta`ni
objekti, ~iji vlasnici imaju ugovor sa gra-
dom o zakupu, ka`e novopazarski gra-
dona~elnik Nihat Bi{evac i nagla{ava da
su na sastanku sa vlasnicima tih objeka-
ta dobili informaciju da im je „upu}en
ultimatum ili da finansijski u~estvuju u
izgradnji ili da napuste svoje objekte“.
Gradna~elnik Bi{evac isti~e da je „divlja
gradnja koju izvodi Muamer Zukorli} na

gradskom trgu trn u oku svim gra|ani-
ma i da su razo~arani demonstriranjem
njegove samovolje“.

- Godinama unazad, ovaj objekat se
permanentno dogra|uje, pa se sada po-
vr{ina vi{e nego utrostru~ila. Ovde nije u
pitanju zgrada FIS. Fakultet je samo alibi
da se izgrade novi poslovni, trgovinski i
ugostiteljski objekti. Uostalom, tu su ve}
sedi{te Zukorli}eve BDZ, kafi}i, restora-
ni i sli~no. Ovo je zloupotreba IZ radi

ostvarivanja profita pojedinaca i osvaja-
nja sitnih politi~kih poena,  obja{njava
Bi{evac. Novopazarski gradona~elnik
demantuje Zukorli}eve tvrdnje da grad-
ska uprava nije izdala nijednu dozvolu za
verske objekte, ali i da su „divlje“ nado-
gra|eni spratovi na zgradama suda i Na-
cionalne slu`be zapo{ljavanja.

- Odgovorno tvrdim da IZ nije preda-
la nijedan zahtev za izdavanje gra|evin-
ske dozvole. [to se ti~e nacionalne slu`be,
oni su dozvolu za nadogradnju dobili
2013. a 2015. dozvola je dobijena za ra-
dove na zgradi suda. Zukorli} koristi ve}
oprobani metod da dizanjem tenzija
skre}e pa`nju sa svojih nelegalnih radnji,
ka`e Bi{evac. Dodaje da su u gradskoj
upravi svesni da je divlja gradnja pro-
blem u celoj zemlji i do sada u Novom
Pazaru nije bila prisutna ni vi{e ni manje
od ostatka dr`ave. „Zbog toga dr`ava i
donosi zakone ~iji je cilj da suzbije divlju
gradnju i uvede postoje}e objekte u pro-
ces legalizacije. Ovakvo delovanje Zukor-
li}a ide protiv tih nastojanja. A upravo bi
IZ i on kao narodni poslanik trebalo da
budu primer dobrog pona{anja, a ne ne-
gativnog opho|enja prema svom gra-
du“, zaklju~uje Bi{evac.

S. Novosel 

Novi Pazar - Atmosfera me|u bo{nja~-
kim partijama, ovih dana, podse}a na
onu predizbornu. Izme|u stalnih politi~-
kih neistomi{ljenika varni~i na sve stra-
ne. U naznakama su spekulacije da se
„iza brda ne{to krupno valja“, da se zbog
jednog tihog pribli`avanja prave dublje
podele. Na jednoj strani je politika narod-
nog poslanika Muamera Zukorli}a, a na
drugoj njegovih, sada, najve}ih politi~kih
oponenata okupljenih oko vladaju}e San-
d`a~ke demokratske partije (SDP).

l̂an Predsedni{tva SDP Mirsad Jusu-
fovi} je na konferenciji za novinare oce-
nio da je Zukorli}ev ulazak u politiku
„imao samo jedan cilj, a to je da se za{ti-
ti njegov li~ni biznis i da se produ ì nje-
govo boga}enje na ra~un gra|ana i onih
koji daju novac Islamskoj zajednici (IZ)“.

- ̂ lanovi Bo{nja~ke demokratske za-
jednice (BDZ), od kako su u{li u repu-
bli~ku vlast, umislili su da mogu da se
pona{aju kao drumski razbojnici koji ne
po{tuju ni zakon ni pravila lepog pona-
{anja. Ma koliko se mi trudili da u No-
vom Pazaru zavlada atmosfera saradnje
i zajedni{tva, o~igledno je da to mnogi-
ma u Beogradu i u Novom Pazaru sme-
ta, naglasio je Jusufovi} i dodao da Zu-
korli}u smetaju sve „institucije koje ne

misle isto ili identi~no kao on. Nije mu
dobro Sarajevo, ne valja mu ni Podgori-
ca, vidimo da ima ne{to protiv Turske
koja ogromna sredstva ne ula`e samo u
ovaj ve} i u sve gradove u Sand`aku“.

Primedbe na pona{anje Muamera
Zukorli}a ima i Stranka za Sand`ak
(SZS), koja je koalicioni partner SDP u
ovom gradu. Ova stranka je ocenila da

pona{anje narodnog poslanika Muame-
ra Zukorli}a „predstavlja provokaciju bo-
{nja~ke politike od strane srpskih lidera,
koji od dve hiljadite godine te`e da u San-
d`aku izazovu razdor me|u liderima i
bo{nja~kim institcijama“ i da je on tre-
nutno „instrument u rukama srpske po-
liti~ke elite za razbijanje bo{nja~kog naci-
onalnog jedinstva“. Ova stranka smatra
da je zbog toga Zukorli}u sve omogu}e-
no „i pored svih afera, skandala i krimi-
nalnih radnji koji prate njegov rad i delo-

vanje“. SZS je saop{tila da }e sa aktuel-
nom situacijom u Sand`aku da upozna
sve relevantne me|unarodne faktore. Li-
der ove partije Fevzija Muri} u~estvovao
je na me|unarodnoj konferenciji Saveta
Evrope u Tirani, koja je posve}ena pro-
mociji ljudskih i manjinskih prava u ju-
goisti~noj Evropi. Muri} je na tom skupu
govorio i o „metodama kojima dr`ava
preko svog saradnika Muamera Zukorli-
}a radi protiv Bo{njaka i Sand`aka“.

Zukorli}eva BDZ nije zadovoljna ak-
tuelnom gradskom vla{}u u Novom Pa-
zaru.  BDZ je opoziciona u gradskom
parlament  i zamenik predsednika od-
borni~ke grupe Admir Muratovi} ocenio
je  da se ni{ta bitno nije promenilo u od-
nosu na rad prethodne vlasti. On je na
konferenciji za novinare kritikovao rad
lokalnog parlamenta „koji se ne sastaje
redovno“, jer su se odbornici sastali sa-
mo dva puta u proteklih pet meseci i za-
to ne postoji {ansa da se raspravlja „ o
bitnim stvarima u lokalnom parlamen-
tu koji je predvi|en za to“. Muratovi} je
ponovio da je ideja njegove odborni~ke
grupe bila da budu konstruktivna opozi-
cija i zato su se uzdr`avali od kritika jer
su hteli da daju {ansu novoj vlasti.

S. Novosel 

Novi Pazar - Dodeljivanjem nagrada,
ve~eras se zavr{ava Tre}i studentski fe-
stival „StudeNP fest“. U minulih pet da-
na  studenti sa svih studijskih programa
Dr`avnog univerziteta kroz razli~ite ak-
tivnosti prezentovali su svoja intereso-
vanja. Na posebnim izlo`bama svoje ra-
dove predstavili su studenti arhitekture,
gra|evine i likovne umetnosti, a svoja
znanja i ve{tine predstavili su studenti
hemije, poljoprivredne proizvodnje i
prehrambene tehnologije i biologije.
Studenti sa filolo{kih nauka kolegama
su se predstavili na knji`evnoj ve~eri. U
okviru manifestacije na ovoj visoko{kol-
skoj ustanovi odr`ana je tribina pod na-
zivom „Prava gra|ana u Srbiji - na papi-
ru i u stvarnosti“.  O ovoj temi govorio je
Sa{a Jankovi}, za{titnik gra|ana Srbije. 

- Najva`nija vrednost u na{em ̀ ivo-
tu su na{a prava i va`no je da gra|ani

znaju da ona ne va`e samo za pojedine
kategorije ljudi, ve} za sve ~lanove dru-
{tva, rekao je Jankovi} i naglasio da
„kultura ljudskih prava mora da se gra-
di sa obe strane, uklju~uju}i organe jav-
ne vlasti, ali i gra|ane.“ Za{titnik gra|a-
na smatra da je re{enje u doslednoj pri-
meni zakona, a ne u pisanju novih. Me-
|utim, samo zakonska regulativa nije
dovoljna da natera ljude da uvek rade
dobro jer tako ne{to podrazumeva sa-
vest i odgovornost. „Ure|en sistem u
dr`avi podrazumeva da se znaju pravi-
la, da ta pravila podjednako va`e za sve.
Da za prekr{ioce budu primenjene
sankcije, a da oni koji ih po{tuju budu
za{ti}eni“, istakao je Jankovi}, uz ocenu
da stepen zakonitosti govori o tome ko-
liko je dr`ava ure|ena. StudeNP fest“
organizovao je Studentski parlament
Dr`avnog univerziteta. S. Novosel

Politi~ko varni~enje u Novom Pazaru

O saradnji samo na re~ima

SDA }uti
Tre}a velika bo{nja~ka politi~ka op-

cija SDA Sulejmana Ugljanina, za sada,
u razmeni ovih optu`bi i svakodnevnih
prozivki dr`i se po strani.

Zavr{ava se Tre}i studentski festival „StudeNP fest“

Smotra studentskog stvarala{tva
Jankovi} u 
razgovoru sa
studentima

Gradnja koja drma grad

Jeste „divlje“, al se gradi
Divlja gradnja trn u oku 
gra|anima: Nihat Bi{evac

Evropski PROGRES finansira izgradnju pet brana u Novom Pazaru

Ve}a za{tita od poplava
Novi Pazar - Do kraja ovog meseca na podru~ju Novog Pazara trebalo bi da bude zavr{ena iz-

gradnja pet novih brana na re~nim slivovima. Ovaj projekat se realizuje uz finansijsku pomo} Evrop-
ske unije i Vlade [vajcarske preko razvojnog programa Evropski PROGRES. Donator je izdvojio 250
hiljada evra za izgradnju pet brana, ali i za po{umljavanje 50 hektara zemlji{ta u slivu reke Ra{ke.

- Projekat izgradnje ovih brana jedan je od najzna~ajnijih koji su realizovani u poslednjih de-
setak godina, jer njihovom izgradnjom posti`emo ve}i stepen za{tite od poplava, ocenjuje po-
mo}nik gradona~elnika za me|unarodne investicije Faruk Suljevi}. Projekat izgradnje antiero-
zivnih brana na novopazarskoj teritoriji zapo~et je 2013.godine. Tada je izgra|eno prvih pet bra-
na i isti donator je za te poslove izdvojio 420 hiljada evra. Zahvaljuju}i ovom projektu spre~ene
su ve}e razmere poplava 2014. i ove godine u Novom Pazaru. S.N.

FIS u zgradi od 2006.
FIS se nalazi u zgradi sagra|enoj 1938. godine i do posle Drugog svetskog rata

pripadala je IZ. Nakon nacionalizacije u njoj je radio hotel „Beograd“, pa je sedam-
desetih godina u njoj bila robna ku}a pri{tinske Grmije, a nakon toga novopazar-
skog Trgovinskog preduze}a „Uniprom“.

Kada je 2006. godine TP „Uniprom“ privatizovano, zgrada je pripala konzorciju-
mu, ali je te godine IZ u Sand`aku sa svojim pristalicama u{la u zgradu sa obrazlo-
`enjem da joj priada na osnovu odredaba Zakona o crkvama i verskim zajednicama.
Postoji pravosna`no sudsko re{enje, od pre sedam godina, da se zgrada vrati vla-
snicima TP „Uniprom“, ali je ono neizvr{no. Svaki put kad se najavi dolazak sudskih
izvr{itelja ~elnici IZ pozovu svoje pristalica de brane „vakufsko dobro“, a policija pro-
cenjuje da iz bezbednosnih razloga ne mo`e da asistira.
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KULTURA

Nova Varo{ - Galerijski prostor
novovaro{kog Doma kulture, od
7. do 14. novembra, krasila su de-
la me|unarodne putuju}e izlo`be
„Format mali - Srbija 2016“, ko-
ju, desetu godinu za redom, orga-
nizuje beogradski Art centar. Re~
je o postavci umetnina 75 autora,
od kojih je 13 iz inostranstva, a ~i-
ne je grafike, ulja na platnu, akva-
reli, crte`i, instalacije malih for-
mata. Ova dela su „mali“ simboli
kreativnosti, razli~iti po tematici,
tehnikama, kao i likovnom izra-
zu odnosno rukopisu. 

- O svakoj minijaturi mo`e se
ispri~ati jedna pri~a, kod sva-
kog autora po jedan poseban
pogled na svet, ose}amo ih kao
prisne i bliske, do`ivljamo ih in-
timno. Mali format budi uspa-
vane ideje i ̀ elju za stvaranjem.
I ove godine on nam nudi isti
onaj duh koji je minijaturu odr-
`ao kroz vekove. Minijatura
ima svoju posebnu duhovnost,
kreativnost, a njen duh ogleda

se u kompaktnosti kompozicije
i sposobnosti umetnika da for-
me oblikuje na maloj podlozi,
na ovaj na~in izlo`bu minijatu-

ra do`ivljava akademski slikar
Stanko Nika~evi}, koji je, zajed-
no sa direktorom Doma kultu-
re Farukom Ibi{begovi}em

otvorio ovu tradicionalnu likov-
nu manifestaciju, a u prisustvu
dvadesetak doma}ih poklonika
slikarstva.

Izlo`ba „Format mali“ igra va-
`nu ulogu u formiranju umetni~-
kih uticaja, o ~emu je Nika~evi}
posebno skrenuo pa`nju novova-
ro{kim slikarima amaterima -
~lanovima kluba „Zlatarska pale-
ta“, obja{njavaju}i na~in kako da
i njihova dela putem konkursa
postanu deo ove dragocene po-
stavke, koja }e u Srbiji do kraja
godine obi}i ukupno 15 gradova.
Postaju}i tradicionalna, ova izlo-
`ba dokazuje vlastitu umetni~ku
veli~inu jer godinama na „ma-
lom“ polju predstavlja stvarala-
{tvo velikog broja umetnika {to je
jedan od konkretnih doprinosa u
decentralizaciji kulture. Zahva-
ljuju}i ovom kulturnom podu-
hvatu u protekloj deceniji radove
vi{e od 400 umetnika pogledalo
je skoro 100.000 posetilaca {irom
na{e zemlje. R. P. 

Nova Varo{ - Prigodnim umet-
ni~kim programom , Gimnazija
„Pivo Karamatijevi}“ sve~ano je
obele`ila 8. novembar - Dan pro-
svetnih radnika. Se}anje na da-
tum kada je davne 1787. ro|en
Vuk Stefanovi} Karad`i}, za Gim-
naziju je ovog puta bilo od poseb-
nog zna~aja jer ove godine slavi
pet decenija samostalnog i nepre-
kidnog rada, a za nepunih osam i
~itav vek postojanja. 

O istorijatu {kole, u prisustvu
brojnih uglednih zvanica i gostiju,
govorila je direktorka Branka Ra-
konjac. Ona je podsetila da je Gim-
nazija osnovana davne 1923. godi-
ne ukazom kralja Aleksandra Pr-
vog Kara|or|evi}a, a po predstav-
ci odbornika Milana Borisavljevi-
}a u kojoj je obrazlo`io potrebu da
se u na{em gradu otvori polugim-
nazija sa ~etiri razreda. Me|utim,

sve do aprila 1924. ona radi kao
dvorazredna vi{a osnovna {kola,
ali po gimnazijskom planu i pro-
gramu. Kao i ve}ina {kola u tada-
{njoj Srbiji, prolazi kroz te{ke go-
dine u borbi za svoje opstajanje.
Narod je siroma{an, ne shvata
zna~aj obrazovanja, nedostaju
u~ila i nastavna sredstava, ne-
ma dovoljno u~enika, nasta-
va je nestru~no zastuplje-
na... Ministarstvo prosvete
1932. donosi odluku da se
Gimnazija zatvori. Usledili
su zborovi gra|ana na koji-
ma je tra`eno da se to ne ~ini,
upu}ena molba kralju sa potpi-
sima ovda{njih najuglednijih i naj-
uticajnijih ljudi tog doba , na ~elu
sa narodnim poslanikom Strahi-
njom Borisavljevi}em. Kao rezul-
tat ovih i drugih intervencija, kralj
Aleksandar Prvi donosi ukaz 5.

septembra 1932. godine da se u
Novoj Varo{i ponovo otvori real-
na gimnazija, ali kao nepotpuna.

Tih godina, po{to je diplomi-
rao na umetni~koj akademiji u
Beogradu, u ovu ustanovu dolazi

i crtanje i lepo pisanje predaje Pr-
voslav Pivo Karamatijevi}. Otva-
ra se i internat, nastavni~ki kadar
se ustaljuje, obezbe|uju se na-
stavna sredstva i u~ila, a grad do-
bija struju. Sveop{ti progres varo-
{ice doprineo je da se nastava u

gimnaziji sve do 1941. odvija
bez ve}ih pote{ko}a. O Gim-
naziji u posleratnom perio-
du nema puno podataka,
osim da je otvorena 1950.
[kolske 1956/57 izlazi po-
slednja generacija matura-

nata, da bi naredne godine
ponovo bila zatvorena bez

ikakvog obja{njenja u javnosti.
[kolske 1962/63. otvara se pod
okriljem prijepoljske gimnazije
„Profesor Branko Radi~evi}“. Tek
se 1965. osamostaljuje pod nazi-
vom „Pivo Karamatijevi}“. 

- Tokom svog postojanja Gim-
nazija je bila svetionik svima koji
su verovali da je obrazovanje nji-
hov najbolji izbor. Za sve vreme
svog rada, najve}i broj u~enika je
na najodgovorniji na~in prihvata-
lo i izvr{avao {kolske obaveze o
~emu svedo~e vrhunski rezultati,
te su im imena zlatnim slovima
upisana u spise i dokumente koji
ostaju trajni svedoci. Jer zna~aj
Gimnazije nisu samo godine po-
stojanja, ve} generacije intelektu-
alaca koji su proneli slavu svoje
{kole {irom sveta, kazala je, izme-
|u ostalog, direktorka Rakonjac.
„Sa ponosom pozdravljam sve
generacije gimnazijalaca koji su
postali, najpre, dobri i plemeniti
ljudi, ~asni gra|ani, sve profeso-
re, direktore, penzionere koji su
svoj radni vek posvetili najodgo-
vornijem pozivu, radnike koji ni-

su nosili dnevnik, ali su brinuli da
|aci ne sede u prljavim i polo-
mljenim klupama, roditelje jer su
ukazali poverenje time {to su svo-
ju decu upisali ba{ u ovu {kolu.
Svi mi zajedno, jesmo istinski,
pravi uzor generacijama koje do-
laze“, dodala je direktorka. 

Svetkovinu su obele`ile i pre-
lepe besede biv{ih gimnazijalki,
a sada{njih profesorki ove {kole
- francuskog jezika Sadije Ba{o-
vi}, ruskog Marine [aponji} i
psihologije Mirele Had`ibrahi-
movi}. U njima su evocirane
uspomene na gimnazijske dane
u razli~itim vremenskim perio-
dima, sa posebnim osvrtom na
pregala{tvo svih profesora kao
su{tastvenih prosvetitelja koji su
ostavili neizbrisiv trag u istoriji

{kole, ali i sna`an pe~at u `ivoti-
ma srednjo{kolaca. 

- Gimnazija je sredinom 70-ih
bila pravi licej u kome su se obra-
zovali najbolji u~enici, budu}i
doktori nauka, profesori, in`enje-
ri, lekari... Kriterijum je bio stro`i,
sistem vrednosti na vi{em nivou,
a broj takozvanih vukovaca izu-
zetno mali. Znalo se za red, rad i
disciplinu. Obavezne su bile |a~-
ke uniforme, na ekskurziju se i{lo
diljem na{e lepe domovine, profe-
sori su bili pravi intelektualci, ali i
vrhunski vaspita~i, polagala se
„velika matura“, mnogo ozbiljnija
nego danas, iz ~ak pet predmeta,
ovo su samo fragmenti iz prise}a-
nja na gimnazijske dane profesor-
ke Sadije Ba{ovi}, koja je, uz zani-
mljive i humoristi~ne anegdote iz

Nova Varo{ - Radojica \eni},
slikar iz Nove Varo{i, pobednik je
ovogodi{nje okru`ne smotre li-
kovnog stvarala{tva koja je nedav-
no, 18 put za redom, odr`ana u
umetni~koj galeriji u Arilju u or-
ganizaciji tamo{nje Narodne bi-
blioteke. U konkurenciji 30 auto-
ra odnosno 56 likovnih ostvare-
nja, na{ sugra|anin je osvo-
jio prvu nagradu za ulje
na platnu „Mrtva
priroda“. Druga
nagrada pripala je
Vladislavu Bilji}u
iz Bajine Ba{te, a
tre}a Mileniji ]ir-
kovi} iz Arilja, za
slike pod nazivom
„Te`ak tvrdo{„ odnosno
„Selo“. 

Odlukom selekcione komisije
(u ~ijem su sastavu istori~arka
umetnosti Sanja Sofijani} i aka-
demski slikari Marija \or|evi} i
Ljubivoje Jovanovi}, \eni}ev rad
zadovoljio je sve propozicije ove
takmi~arske smotre, a autenti~-
nim likovnim izrazom, umetni~-
kom zrelo{}u i umiruju}im kolo-
ritom ispunio je i o~ekivanja

umetni~ki negovane ariljske pu-
blike. Smotra je od strane stru~-
nog ̀ irija okarakterisana kao „ iz-
razito heterogena u svakom po-
gledu, ali visokog kvaliteta sa au-
torima koji su odavno prevazi{li
okvire amaterskog“. Dominantni
su, ipak, bili motivi, u kojima su
u~esnici smotre kao po dogovoru

izbegli estetiku ru`nog. 
- Nakon nekoliko
u~e{}a ranijih godina,

uspeo sam da pobe-
dim na ovoj tradi-
cionalnoj smotri i
to jednoglasnom
odlukom `irija, {to

mi je posebno zna-
~ajno. Priznanje mi je

podsticaj da i nakon pune
~etiri decenije bavljenja slikar-
stvom nastavim da „plovim“
umetni~kim vodama sa nesma-
njenom `eljom i inspiracijom,
ka`e autor pobedni~ke slike, ~ija
ulja na platnu, ina~e, krase broj-
ne privatne umetni~ke kolekcije,
a imali su priliku da ih pogledaju
posetioci mnogobrojnih kolek-
tivnih izlo`bi u Novoj Varo{i i
okru`enju. Radojica \eni} je

Tradicionalna izlo`ba „Format mali“ u Domu kulture Nove Varo{i 

Minijatura simbol duhovnosti i kreativnosti 
Ovogodi{nju postavku ~ine dela 75 autora iz zemlje i inostranstva

Deo umetnina iz ovogodi{nje postavke 

Novovaro{ki slikar laureat regiona

Radojici \eni}u

Priznanje 
osvojio u

konkurenciji 
30 umetnika 

odnosno 
56 likovnih 
ostvarenja

Tokom svog 
postojanja Gimnazija
"Pivo Karamatijevi}"

bila je svetionik svima
koji su verovali da je
obrazovanje njihov

najbolji izbor, 
~ulo se na {kolskoj

svetkovini

Novovaro{ka Gimnazija obele`ila Dan prosvetnih radnika i pet decenija samostal

Svetionik znanja i obrazov

Detalj iz umetni~kog programa: Horska sekcija 
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tog perioda, pokrenula lavinu se-
}anja na neka sre}nija vremena,
kada su se, kako je istakla, u~itelj,
pop i lekar mnogo vi{e po{tovali
nego danas. - Sve se menja, do{la
su neka nova vremena, neke nove
generacije na kojima svet ostaje, a
ja ne mogu re}i da su ovo Prusto-
ve reminescencije „U potrazi za
izgubljenim vremenom“ jer su
ovo, ipak, voljna se}anja nakon 37
godina - istakla je profesorka fran-
cuskog, zavr{iv{i svoju besedu la-
tinskom izrekom „O tempora, o
mores“ (^udnih li vremena, ~ud-
nih li obi~aja).

A da se i danas hodnicima ov-
da{nje Gimnazije kre}u budu}i
intelektualci, potvrdila je pri~a
maturanta @arka Topalovi}a, na-
kon koje je usledio kulturno-

umetni~ki program u izvo|enju
{kolskog hora i `enske peva~ke
grupe. U holu ustanove pa`nju je
privukla i izlo`ba dokumenata i
fotografija o istorijatu Gimnazije
od njenog osnivanja do 1941. go-
dine, pripremljenu zahvaljuju}i
Vulu Bra{ancu, nekada{njem
gimnazijalcu, jednom od najve-
}ih hroni~ara novovaro{kog kra-
ja. Zaslu`nim profesorima, kolek-
tivima i lokalnoj samoupravi uru-
~ene su zahvalnice za doprinos u
unapre|enju rada {kole sa nepu-
nih 200 |aka, koja, ina~e, uprkos
sve manjem broju u~enika i sve
te`em polo`aju prosvetnih radni-
ka, nastavlja svoju plemenitu mi-
siju da obrazuje i vaspitava slo-
bodno misle}e gra|ane. 

R. Popovi}

Prijepolje - Opozicija je imala
primedbe zbog sazivanja sednice
„po hitnom postupku“ smatraju-
}i da ni{ta na dnevnom redu ne-
ma odliku „hitnosti“, a predsed-
nica Skup{tine op{tine Stana
Markovi} je podsetila na iste te-
me zbog koji su po hitnom po-
stupku sednice sazivali isti akteri
ali kad su bili na poziciji vlasti. 

Skup{tina op{tine je usvojila
set izmenjenih odluka koje se od-
nose na stope poreza na imovinu,
kako bi se mogao planirati prihod
po ovom osnovu za narednu bu-
d`etsku godinu, a rok za njihovo
dono{enje je 30. novembar. No-
vina je da je smanjena stopa po-
reza na imovinu na poljoprivred-
no zemlji{te i zbog toga }e u bu-
d`etskoj kasi biti manje oko mi-
lion dinara ali, kako je to obrazlo-
`io predlaga~, smanjenje obaveza
moglo bi da uti~e na bolju napla-
tu. Iako je bilo prostora za disku-
sije, one su se uglavnom svodile
na replike izme|u opozicije i ko-

alicione ve}ine. Opoziciji je, na
primer, smetalo {to se pojedinci
kvalifikuju kao „drveni advokat“
a „pozicija“ je imala primedbe {to
pojedini odbornici opozicije
predstavnike izvr{ne vlasti nazi-
vaju „dripcima“. 

Izmene Statuta op{tine 
Tenzije koje su stalno prisutne

zbog insinuacija, izme|u odbor-
nika, odnosno glavnih aktera u
prethodnoj i sada{njoj vlasti, na-
stavljene su i tokom ta~ke dnev-
nog reda koja je imala „formalni
proceduralni karakter“, a odnosi-
la se na odre|ivanje nadle`nosti
za sprovo|enje postupka davanja
u zakup poljoprivrednog zemlji-
{ta. Prema predlogu, to }e biti
predsednik op{tine. Po{to su od-
bornici opozicije imali rezerve
prema takvom ovla{}enju pred-
sednika op{tine, a neki su pitali
da li }e to omogu}iti nepotizam,
odbornik Bahrija Beganovi}
(DPS) je ukazao na, po njegovom
mi{ljenju, zloupotrebe kad je re~

o davanju u zakup dr`avnog ze-
mlji{ta, odnosno objekata koji su
u vlasni{tvu op{tine. Naveo je
primer pilane pored smetli{ta u
Stanjevinama, koja deponuje bal-
vane na ulasku u grad, ne zna se
pod kojim uslovima je to ustu-
pljeno, a upravo taj prostor bi
ubla`io problem nedostatka me-
sta za odlaganje sme}a, dok se ne
re{i na adekvatan na~in. Tako|e
je naveo i primer restorana u Ve-
seli~i}a ku}i koja je vlasni{tvo op-
{tine, a za koji je tokom cele dece-
nije pla}ena kirija za svega dva
meseca jer je vlasnik bio funkcio-
ner u partiji koja je godinama bi-
la deo koalicije na vlasti. 

Reagovao je Esad Hod`i}
(SDP), smatraju}i da odbornik
Beganovi} najavljuje da }e se
umesto zatvaranja smetli{te Sta-
njevine {iriti, a naselje preko puta
Zalug, se „ve} gu{i“. Zulkefil Sa-
dovi}, ~lan Op{tinskog ve}a je
Hod`i}a pitao da li to zna~i da je
„Zalugu mirisalo sa Stanjevina

dok je on bio u vlasti, a sada kada
vi{e nije, Stanjevine Zalugu ne
miri{u“. Hod`i} je zatra`io od
predsedavaju}e da za{titi odbor-
nike opozicije od „cinizma, sar-
kazma i provokacija“ i da time
za{titi dostojanstvo Skup{tine op-
{tine. Stana Markovi} je kazala da
„dostojanstvo Skup{tine op{tine
uru{avaju odbornici“, a da su
mnogi sa obe strane dobili opo-
mene zbog neprili~nog pona{a-
nja. 

Pred odbornike su stigle i iz-
mene i dopune Statuta op{tine, a
odnose se na uvo|enje i definisa-
nje nekih novih radnih mesta ali
i uskla|ivanje akta sa ~ak {est za-
konskih propisa. Za sve odborni-
ke bilo je najinteresantnije {to se
ovim izmenama uvode prvi put
zamenici sekretara Skup{tine op-
{tine i Op{tinske uprave, kao i tri
pomo}nika predsednika op{tine,
koje on li~no postavlja i razre{a-
va. Izmenama Statuta op{tine po-
novo se uvodi kategorija „glavni
urbanista“, a Stanko Kijanovi},
zamenik predsednika op{tine ka-
zao je da je krajnje vreme da Pri-

jepolje ponovo ima osobu koja }e
voditi ra~una o vizuri grada, koja
je prili~no naru{ena jer je glavni
urbanista nestao kada je 2004.
godine Zavod za urbanizam zbri-
san, a otvoren prostor da poje-
dinci pod pritiskom novca rade
ono {to ne prili~i ovoj oblasti.

„Slu~aj“ v. d. direktorice
Centra za socijalni rad 
Najvi{e polemika izazvalo je

razre{enje, pa ponovno imenova-
nje Sabire Had`iavdi} na mesto v.
d. direktora Centra za socijalni

rad. Sabahudin Hajdarevi}, ~lan
Op{tinskog ve}a, predo~io je da
su da problemi nastali kada je u
septembru biv{i direktor Nail Ka-
jevi} (SDP) koji je jedini imao de-
ponovan potpis, dao ostavku.
Skup{tina op{tine je imenovala v.
d. direktora mesec dana kasnije,
a kadar je bio iz redova BDZS u
skladu sa koalicionim dogovo-
rom. 

Onda je usledio ceo niz nesva-
kida{njih postupaka. Umesto pre
imenovanja, saglasnost nadle-
`nog ministarstva tra`ena je na-
knadno, {to jeste propust , ali je to
formalno i tako se postupa u go-
tovo svim slu~ajevima, rekao je
Hajdarevi}, dodaju}i da je sada to
osporeno. Jedan od razloga je taj
{to su iz Centra za socijalni rad
prema ministarstvu i{le neta~ne
informacije o imenovanoj v. d.
direktorici. No, iako je bilo raznih
opstrukcija, Hajdarevi} smatra i
politi~kih, stigla je saglasnost. Po-
jedini opozicioni odbornici (Bor-
ko Pu{ki}, Vukosav Toma{evi})
upozorili su da zaposleni u Cen-
tru za socijalni rad nisu zadovolj-

ni kako je njihov rad kvalifikova-
la v. d. direktorica Had`iavdi} tek
{to je do{la, da nisu primili platu
zbog svih ovih problema, da ko-
risnicima socijalnih davanja ta-
ko|e nisu ispla}ene prinadle`no-
sti jer nema deponovanog potpi-
sa, predo~en je i stav sindikata
ove ustanove sa odre|enim navo-
dima koji ne idu u prilog direkto-
rici. Obilato su spominjani i poje-
dini mediji koji su u~estvovali u
stvaranju „situacije“ i „afere“. 

Odbornica Alisa Talovi}
(BDZS) je ukazala na ~injenicu da
je jedna od zaposlenih u Centru

za socijalni rad ~lan stranke mini-
stra za rad i socijalna pitanja i da
je imala direktorske ambicije, te
da je posle imenovanja Sabire
Had`iavdi} stvorila lo{u atmosfe-
ru u kolektivu. Talovi} je istakla
da je kao `ena, supruga, majka i
sestra razo~arana pona{anjem
upravo `ena iz drugih politi~kih
partija i medija kao i nevladinih
organizacija koje zara|uju enor-
man novac za za{titu prava ̀ ena,
a umesto da {tite `enu od neute-
meljenih napada, upravo su nosi-
oci hajke kakvu Prijepolje ne
pamti. Predsednica Skup{tine
op{tine Stana Markovi} je predo-
~ila da je li~no odnela dokumen-
taciju u nadle`no ministarstvo
koje je, prvi put koliko ona ima
saznanja i prakse, tra`ilo odre|e-
na dokumenta i potvrde da bi ko-
na~no dalo saglasnost posle svih
provera, da Sabira Had`iavdi} is-
punjava sve uslove da bude ime-
novana kao diplomirana pravni-
ca, sa potrebnom praksom u
struci, na mesto v. d. direktora
Centra za socijalni rad. 

Indira Had`agi} Durakovi}

pro{log leta priredio prvu samo-
stalnu izlo`bu slika , koju je sim-
boli~no nazvao po njegovom pr-
vom slikarskom platnu „Razmi-
{ljanja na proplanku“.

Po oceni kritike, pre svih aka-
demskog slikara Stanka Nika~evi-
}a, sva Radoji~ina umetni~ka
ostvarenja, tako i nagra|ena „Mr-
tva priroda“, su likovne zabele{ke
njegovih li~nih duhovnih spozna-
ja, bilo da je tematski re~ o priro-
di, ljudima ili doga|ajima. Sve su
one ispod njegove ~etkice iza{le

kao autorov duboko intimni do`i-
vljaj i kroz njih on ustvari govori o
iskonskim ̀ ivotnim vrednostima. 

Na Okru`noj smotri slikara
amatera u Arilju, ove godine po-
hvaljene su, ina~e, i slike Novova-
ro{anki Sandre Grbi} (tempera na
lesonitu „Bar) i Erne Paljevac
(tempera na papiru „Ru`a“. One
su ~lanice likovnog kluba „Zlatar-
ska paleta“, koji svake godine ima
svoje predstavnike i zapa`en u~i-
nak na ovoj tradicionalnoj slikar-
skoj manifestaciji. R. P. 

Zavr{ena peta sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

„Hitnost“ tema odre|uje vlast
Usvojenim izmenama Statuta uvedeno 
nekoliko funkcija, zamenika sekretara 
Skup{tine op{tine i Op{tinske uprave, 
pomo}nika predsednika op{tine, 
kao i glavnog urbaniste

Najvi{e polemika izazvalo razre{enje, 
pa ponovno imenovanje Sabire Had`iavdi} na
mesto v. d. direktorice Centra za socijalni rad

Opozicija protiv hitne
sednice: Zasedanje SO

alne smotre likovnog stvarala{tva 

u prva nagrada 

„Mrtva priroda“ osvojila `iri i publiku: Radojica \eni} i nagra|ena slika

nog rada 

vanja
Gimnazija osnovana ukazom kralja Aleksandra
Prvog Kara|or|evi}a: U~esnici svetkovine 
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Bijelo Polje - U Bijelom Polju oko
2.900 majki prima naknadu za troje ili
vi{e djece i potrebna sredstva za ovu
namjenu su oko 8,5 miliona evra godi-
{nje, konstatovano je na sjednici Soci-
jalnog savjeta Op{tine Bijelo Polje, gdje
je razmatrana analiza ukupnog priho-
da zarada, broja privrednih dru{tava i
zaposlenih po sektorima privre|iva-
nja, te informacija o primjeni Zakona
o naknadama majkama sa troje i vi{e
djece na podru~ju op{tine. Tako|e,
analiziran je i zahtjev za korekciju cije-
ne vode za pravna lica iz oblasti proiz-
vodnje.

Prema rije~ima potpredsjednika
Savjeta Milorada Rmandi}a, rast pri-
hoda u privredi u teku}em
srednjoro~nom plan-
skom periodu iznosi
prosje~no skoro 10
odsto godi{nje,
odnosno za ~eti-
ri godine 39 od-
sto. „Konstato-
vano je da je ne-
to rezultat u po-
sljednje dvije go-
dine pozitivan i iz-
nosi 4,2 miliona
(2014. godine) i 4,9 mi-
liona (2015. godine). Pro-
sje~ne zarade u Op{tini zaostaju za
prosje~nim zaradama u Crnoj Gori
18,13 odsto, a da zna~ajan broj pravnih
lica ne prijavljuje sve zaposlene radni-
ke i ne upla}uje doprinose na zarade.
Broj registrovanih privrednih dru{ta-
va u 2016. godini porastao za 21, a broj
preduzetnika opao za {est“, kazao je
Rmandi}. 

On je naveo
da je prosje~an
broj radnika po

privrednom su-
bjektu 4,2 a broj

„apsolutno“ zapo-
slenih se kre}e od je-

dan do 544 po privred-
nom subjektu.
- Broj korisnika socijalne naknade

za majke sa troje i vi{e djece u Op{tini
Bijelo Polje je 2.900 i potrebna sredstva
na godi{njem nivou za ove namjene iz-
nose 8,5 miliona evra. [to se ti~e cijene
vode po kubnom metru ona je 3,5 pu-
ta ve}a za pravna lica od cijene za do-
ma}instva, kazao je Rmandi}. Prepo-

ruka je, kako je naveo, da inspekcija ra-
da kontroli{e da li se upla}uju doprino-
si na zarade radnika i da o tome izvje-
{tava Upravu za inspekcijske poslove
Crne Gore i Sekretarijat za lokalnu sa-
moupravu op{tine jednom kvartalno,
dostavom zapisnika i akata o procesu-
iranim slu~ajevima kr{enja propisa iz
ove oblasti.

- Inspekcija rada treba da kontroli-
{e na~in anga`ovanja radnika na odre-
|eno vrijeme, naro~ito u gra|evinar-
stvu i ugostiteljstvu i da procesuira sve
pojave sive ekonomije i o tome obavje-
{tava kvartalno Upravu za inspekcijske
poslove i Sekretarijat za lokalnu samo-
upravu op{tine. Vlada i lokalna samo-

uprava treba da oslobode pla}anja do-
prinosa, poreza i prireza na zarade no-
vozaposlenih radnika u proizvodnim
djelatnostima za prvih pet godina nji-
hovog radnog odnosa i da fantomske
privredne subjekte onemogu}e u kori-
{}enju svih benefita. Zakon o naknada-
ma majkama sa troje i vi{e djece treba
da se upodobi tako da ne bude diskri-
minatorski i da tr`i{na inspekcija
obezbijedi da svi poslodavci evidenti-
raju ostvareni promet primjenom sa-
vremene opreme i na kraju da se cije-
na vode iz gradskog vodovoda za pro-
izvodne djelatnosti izjedna~i sa cije-
nom vode za doma}instva, zaklju~io je
Rmandi}. K. Musi}

Pljevlja - NVO Udru`enje paraple-
gi~ara u Pljevljima, realizovalo je broj-
ne projekte vezane za svoju osnovnu
djelatnost. Ovo udru`enje trenutno re-
alizuje tri projekta i jedan javni rad, ka-
zala je predsjednica udru`enja Mira
Topovi}. Projekti koji se realizuju su:
„Zapo{ljavanje lica sa invaliditetom -
korak naprijed za sve nas“, „Za samo-
stalni `ivot lica sa invaliditetom“,
„Uklju~i se - osiguraj svoju budu}nost“
i javni rad „Personalna asistencija“.

Cilj svih projekata je ve}i stepen
uklju~enosti lica sa invaliditetom kroz
osna`ivanje i zapo{ljavanje. U saradnji
sa biroom rada Pljevlja odabrano je os-
am lica sa invaliditetom, koji su tri
mjeseca na radionicama osposobljava-
li za tra`enje zaposlenja. Slede}a tri
mjeseca ovih osposobljavali su ih za
rad na konkretnom radnom mjestu,
pakovanju ugostiteljskog {e}era, viklo-
vanje statora elektromotora i poprav-
ku sitnih ku}nih aparata. Nakon ospo-
sobljavanja za rad na konkretnom rad-
nom mjestu ovih osam u~esnika pro-
jekta, zaposleni su na tri mjeseca u
„Udru`enju paraplegi~ara“ Pljevlja i u
DOO „D.R. Elektromont“ iz Pljevalja,
izjavila nam je Topovi}ka. Tako|e, u

okviru ovog projekta je rea-
lizovano studijsko puto-
vanje i posjeta Udru`e-
njima paraplegi~ara
Nik{i}, Podgorica, Ko-
tor, Bijelo Polje, Savezu
udru`enja paraplegi~ara
Crne Gore, ZOPT-Tivat i
Ministarstvu za ljudska i ma-
njinska prava.

- Projekat „Za samostalni `ivot lica
sa invaliditetom“ traje ~etiri mjeseca, a
u okviru projekta doktorka ginekolo-
{kinja }e odr`ati niz predavanja na te-
mu reproduktivnog zdravlja.

U projektu „Uklju~i se - osiguraj
svoju budu}nost“ realizova}e se obuka
pet lica sa invaliditetom, ~lanova udru-
`enja i pet asistenata, koji }e se obu~iti
za rad grafi~kog dizajna, programera i
web administratora. Kao krajnji rezul-
tat projekta jeste {tampanje ~asopisa ,
koji }e pripremiti u~esnici projekta,
dodala je Mira Topovi}.

Od 1. septembra kroz javni rad „Per-
sonalna asistencija“, zaposleno je osam
personalnih asistenata za osam korisni-
ka-~lanova Udru`enja paraplegi~ara
Pljevlja. Personalni asistenti }e pomaga-
ti korisnicima u obavljanju svakodnev-

nih poslova - odr`avanje hi-
gijene korisnika, ~i{}enje
ku}e, unos ogrijeva, odla-
zak doktoru, nabavka lije-
kova, namirnica... Jo{ jed-
na od aktivnosti koju je

udru`enje realizovalo ovih
dana jeste i registracija kluba

sjede}e odbojke „SET“, Pljevlja.
To je prvi klub sjede}e odbojke u Crnoj
Gori. Ovih dana klub je po~eo sa trenin-
zima, a pomo} im pru`aju udru`enja
koji imaju ve} registrovane klubove u
Srbiji i Bosni i Hercegovini. 

- Ovo je zna~ajan korak, jer osobe sa
invaliditetom mogu da se bave i sport-
skim aktivnostima u skladu sa svojim
sposobnostima. Mi smo prepoznali
ovaj sport kao jedan od onih kojim
osobe sa invaliditetom, mogu da se ba-
ve. Sjede}a odbojka je i paraolimpijski
sport, a u Crnoj Gori funkcioni{e Para-
olimpijski komitet koji pru`a podr{ku
klubovima koji zaista posti`u rezultate
i ne sumnjam da }emo mi biti me|u
njima, isti~e Mira Topovi}, predsta-
vljaju}i aktivnosti udru`enja paraple-
gi~ara Pljevlja, uz zahvalnost lokalnoj
samoupravi, zbog ustupanja prostorija
za rad udru`enja. J. Durgut

Saniran kvar na 
vodovodu u Beranama

Voda jo{ 
nije za pi}e 

Berane - Saniranjem kvara na
gradskom vodovodu kod izvori-
{ta Merica vrelo, vodosnabdije-
vanje u Beranama normalizova-
no je desetak dana nakon velikih
poplava i havarije. Voda, ipak, jo{
nije za pi}e.

Direktor JP Vodovod i kanali-
zacija Vuko Todorovi} izjavio je
da je voda iz gradskog vodovoda
ispravna za li~nu higijenu, osim
pranja zuba. „Nadam se da }e do
kraja sedmice biti obavljene ana-
lize i da bi za nekoliko dana voda
mogla biti isprava i za pi}e“, kazao
je Todorovi}. Prema njegovim ri-
je~ima, ovo javno preduze}e je sa-
mo uspjelo da se izbori sa kvarom
i problemima izazvanim poplava-
ma i nijesu imali pomo} sa strane.
U nedavnom razgovoru sa mini-
strom poljoprivrede Budimirom
Mugo{em, predsjednik op{tine
Berane Dragoslav [}eki} izrazio je
nezadovoljstvo reakcijom repu-
bli~kih organa na poplavu koja je
zadesila ovu op{tinu.

[}eki} je tom prilikom nagla-
sio da je pomo} dr`ave ovog pu-
ta izostala, pogotovo kada je bila
najurgentnija. Kako je kazao, po-
sledice poplava koje su nastale
usled obilnih ki{a su velike. O{te-
}en je gradski vodovod, infra-
struktura, porodi~ne ku}e, poro-
di~ne parcele, odnosno poljopri-
vredne povr{ine i zasadi na nji-
ma, katunski putevi, sto~ni fond.
[tete Op{tina sama ne mo`e sani-
rati, kazao je on i dodao da }e lo-
kalna samouprava sa~initi izvje-
{taj o cjelokupnoj situaciji i na-
stalim {tetama i isti proslijediti
dr`avnim organima. C. D. 

Osnovan 
prvi klub
sjede}e 

odbojke u
Crnoj Gori

Predsjednica Udru`enja paraplegi~ara Pljevalja Mira Topovi}

Za ve}u uklju~enost osoba sa invaliditetom 
Dobra saradnja sa lokalnom
upravom: Mira Topovi}

Odr`ana sjednica Socijalnog savjeta Op{tine Bijelo Polje 

Prosje~ne zarade u op{tini
zaostaju za republi~kim

Za naknade za majke troje i vi{e djece godi{nje
oko 8,5 miliona evra: Sjednica Socijalnog savjeta 

Plate 
Bjelopoljaca 
zaostaju za 
prosje~nim

zaradama u 
Crnoj Gori 

18,13 odsto



Novi Pazar - Nekima danas ne ide,
nekima ba{ ne ide, neki su stali i hteli
bi da krenu, ali im se prosto ne da. Kad
ne{to na nekoliko dana stane, odmah
se zna razlog za{to je stalo i {ta je po-
trebno da bi se ponovo pokrenulo, pa i
da li je mogu}e da se opet pokrene. U
nedostatku osnovne snage, pokrene li
ga kakav surogat, vrlo je verovatno, da
}e ubrzo po pokretanju opet stati. Kad
ma{ina, jedna i jedina te snage i u toj
grani u gradu, stane nekoliko dana, za-
to {to nema osnovne pokreta~ke snage
da je vrati u pogon, a na vidiku nema
nijednog surogata koji bi je pokrenuo,
onda je to ogroman problem. 

I zna se i ne zna se ko bi trebalo, bar
da poku{a, da je vrati u `ivot, ali koja
vajda i od toga, ako oni za koje se i zna
i ne zna, nemaju ~ime da je pokrenu?
Brigu o ma{inu, koja nije robot, vode
ljudi kojima je nekad i negde predata u
ruke, dakle zadu`eni su za sve njene de-
love, koji ako se ne odr`avaju u zdra-
vom stanju, ne zna~e ni{ta. Ma{inu u
odr`ivom stadijumu dr`i nekoliko iza-
branih ljudi, pokre}e je izme|u 25 i 30,
a boljom ili lo{ijom, od subote do subo-
te, ~ini njih, jedanaest do ~etrnaest. Ova
ma{ina, jedna i jedina te snage i u toj
oblasti u gradu, daleko je od toga da je u
dobrom stanju, opasno je havarisana,
ali to danima niko nije ̀ eleo da ka`e.

Kad ma{ina nije u radnom procesu,
tj. kad {est dana planduje u magacinu
prekrivena ceradom, aktiviraju se sva

zvona za uzbunu. Zove se jedan, pa
drugi, tre}i, deseti majstor, kadar da je
popravi, pa ako ni oni nisu ni od kakve
pomo}i, onda se lepo iza|e u javnost i
ka`e: Ljudi, ma{ina je u kvaru, ne zna-
mo ko mo`e da je vrati u prvobitno
stanje, a dok se to ne dese, molimo vas,
da se svi strpite“. Da je tako ili ne{to

sli~no re~eno, pa i da je re~eno ne{to
potpuno druga~ije od ovoga, sve bi bi-
lo bolje od }utanja.

Zbog unapred dogovorenih po-
slova, a jedino ova ma{ina mo`e da ih
obavi, ona u subotu mora da se poja-
vi u Novom Sadu. U utorak je dilema
otklonjena, ma{ina }e se sutra u

17:00 sati na}i u pogonu. Jedno osta-
je nejasno, za{to tek utorak? Isto to,
uz malo dobre volje, moglo je da se
dogodi nekoliko dana ranije, u ~etvr-
tak. Ma{ina ponovo radi, to je vest,
sve ostalo je neva`no. Uop{te nije bit-
no kako }e raditi, bez problema ili }e
ka{ljucati, mo`da ka{ljati svih deve-

deset minuta, koliko je predvi|eno da
radi. Dakle, ona nije ne{to {to je nevi-
dljivo i ne{to za ~iju sudbinu dobar
deo populacije nije zainteresovan.
Oni koji od nje nemaju ni{ta drugo
sem {to je mnogo vole, kako se i ina-
~e voli najva`nija sporedna stvar u ̀ i-
votu, takvima nijedno zato i za{to, pa
i da je najistinitije, nije va`nije od to-
ga da ma{ina opet radi.

Kad ima{ ma{inu - ru`u, jer si ̀ eleo
da je ima{, onda mora{ uvek i nepre-
stano da je zaliva{. Kad to nije mogu}e
~initi na ustaljen i redovno na~in, on-
da se pribegava varijanti B. U ovom
slu~aju - zalivanje kap po kap. Kad ne-
ma ni varijante B, onda za ma{inom
takve snage i takvog kvaliteta potreba i
ne postoji

Stanje u kojem se nalazi ili se nala-
zila ma{ina je takvo da se na kraju ove
sage mo`e dogoditi ne{to {to }e te pro-
na}i u jednoj od pri~a iz najnovije sati-
ri~ne knjige ( Pri~e iz kaveza) psihija-
tra i satiri~ara Slobodana Simi}a: Ot-
pu{teni cepa~ karata u pozori{tu uspe-
{no se sna{ao, po~eo je da napla}uje
gledaocima - izlaz. Plati, Bato... Pa, ako
ho}e{ da iza|e{ sa dosadne pozori{ne
predstave, ti iza|i. Preti li nam takav
scenario? Da se zbog ma{ine, koja opa-
sno ka{lje stadion pretvori u pozori{te
na kojem se odigravaju dosadne, tre}e-
razredne predstave za koje }e otpu{te-
ni cepa~ karata napla}ivati - izlaz? 

P. Le{evi}
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Ma{ina opet radi
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Problemi se samo ni`u: Irfan Vusljanin
na utakmici s Napretkom

Novi Pazar - Zoran Govedarica ni-
je vi{e trener Novog Pazara. Po ko
zna koji put tim preuzima Izet Ljaji}
i vodi}e ga u sutra{njem duelu u No-
vom Sadu sa Vojvodinom. „Situaci-
ja je takva kakva jeste, treba svi da ̀ i-
vimo s njom. Ovde smo na istom za-
datku, a meni je drago {to mogu da
pomognem klubu koji najvi{e vo-
lim“, rekao je Ljaji}.

Zbog preloma ruke, do kojeg je do-
{lo u utakmici sa Ba~kom, Ljaji} ne}e
mo}i da ra~una na Irfana Vusljanina,
koji ne}e mo}i da trenira bar desetak
dana. Nisu to jedini problemi FK Novi

Pazar. Beogradski mediji javljaju da su
fudbaleri ovog tima {trajkovali tako {to
{est dana nisu trenirali. Rukovodstvo
FK Novi Pazar, me|utim, demantuje
informacije o {trajku fudbalera, tvrde-
}i da su dobili nekoliko slobodnih da-
na. Govedarica je navodno napustio
Novi Pazar zbog porodi~nih problema
i da postoji mogu}nost njegovog po-
vratka, ali je prema navodima pojedi-
nih medija on u me|uvremenu preu-
zeo Ba~ku. Posle 15 kola, Novi Pazar je
na 14. mestu u Super ligi Srbije sa 12
bodova, ~etiri vi{e od poslednjeplasi-
ranog Borca. P. L. 

Novi Pazar - Mnogo bi se vremena
utro{ilo na pretra`ivanje po`utelih stra-
nica sportske {tampe sa ciljem da se ne-
gde prona|e podatak o nekom novopa-
zarskom klubu, koji se u jednom trenut-
ku na{ao na mestu broj jedan neke od
najkvalitetnijih liga Jugoslavije ili Srbije.
Se}anje, kod ovakvih stvari, nikada nije
bilo pouzdan partner, mada u ovom slu-
~aju sve upu}uje na to da je Novi Pazar
tek u nedelju dobio lidera najja~e lige u
zemlji u nekom od sportova.

Odbojka{ima Novog Pazara posle
pobede u 5. kolu Superlige nad vi{estru-

kim {ampionom Vojvodinom (3:1 -
25:17, 12:25, 25:20, 25:19) po{lo je za ru-
kom da se popnu na sam vrh tabele i to
ispred takvih veli~ina, kakve su Crvena
zvezda, Vojvodina i Partizan, pa i Ribni-
ca. U sjajnom ambijentu hale ,,Pendik“,
pred 1200 gledalaca, koji su kad je najvi-
{e trebalo bili najgrlatiji, pobe|en je tim
Vojvodine, sastavljen od najboljih juni-
orskih reprezentativaca Srbije i od neko-
licine iskusnih igra~a, i to potpuno za-
slu`eno. Raduje {to je ovo bila timska
pobeda, niko nije posebno odsko~io i
svako je pojedina~no ostavio fenomena-

lan utisak. Prva zvezda ekipe Irfan Ham-
zagi} osvojio je 18 poena, a opet nikako
se ne mo`e re}i da je bio iznad sjajnog
diza~a Luke [ormaza, oba prima~a Sre}-
ka Risti}a i Marka Radosavljevi}a, blo-
kerskog para Benjamin Daca - Du{an
Lopar ili libera Elvira Zukovi}a i ostalih.

Ostanu li u dugom periodu u ovom
ritmu i zaobi|u li klju~ne igra~e povre-
de, vi{e nema nikakve sumnje, Novi Pa-
zar }e uz Crvenu zvezdu i Vojvodin biti
glavni kandidata na naslov prvaka. A to
je sjajna vest za sportski Novi Pazar.

P. L.

Ljaji} umesto Govedarice 

Povratnik: Izet Ljaji}

Benjamin Daca u akciji:
Novi Pazar - Vojvodina

Nakon pobede nad Vojvodinom u petom kolu odbojka{ke lige

Lider prvenstva je Novi Pazar 
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Pljevlja - U susret Danu Op{tine, predsjednik
op{tine Pljevlja Mirko \a~i}, posjetio zaposlene
u DOO „Vodovod“ i DOO „^isto}a“ i uru~io nov-
~ane nagrade za ukupno 52 radnika ovih predu-
ze}a. 

Sa po 100 evra nagra|eno je 15 radnika DOO
„Vodovod“ koji su bili anga`ovani na rekonstruk-
ciji gradskih saobra}ajnica. Tako|e sa po 100 evra
nagra|eno je 37 radnika DOO „^isto}a“, a 25 rad-
nika iz radne jedinice „Zelenilo“ koji su bili anga-
`ovani na odr`avanju javnih povr{ina i 12 radni-
ka koji su bili anga`ovani na zimskom i ljetnjem
odr`avanju gradskih ulica, pranju i ~i{}enju od
snijega nagra|eno je sa po 50 evra. S obzirom da
je novembar mjesec sve~anosti, povodom obilje-
`avanja Dana Op{tine, Mirko \a~i} je nagradio
radnike koji su u najte`im uslovima kvalitetno
obavljali i jo{ uvijek obavljaju svoje radne zadatke.
\a~i} je pohvalio zaposlene u ova dva kolektiva,
koji i pored skromnih uslova za rad posti`u dobre
i vidljive rezultate.

- Nije prvi put da se na ovakav na~in susre}e-

mo sa radnicima zaposlenim u nekoj od organiza-
cionih jedinica lokalne uprave. U ovom slu~aju ra-
di se o radnicima DOO „^isto}a“ i DOO „Vodo-
vod“ i iskoristili smo priliku da u susret Danu Op-
{tine nagradimo jedan broj radnika i to one koji se
bave posebnim poslovima, poslovima za svako
po{tovanje. Ovdje je skromno nagra|ena grupa
radnika iz DOO „Vodovod“ koja je radila na nive-
laciji revizionih okana, ljetos kada smo radili re-
konstrukciju gradskih saobra}ajnica i kada je pred
onom te{kom mehanizacijom koja je bila u gradu,
grupa radnika morala da bude ekspeditivna i da
kvalitetno i brzo radi. Nagra|ene su i tri grupe
radnika iz DOO „^isto}a“, oni koji rade na ~i{}e-
nju i pranju ulica, a tako|e i grupa ̀ ena koje svaki
dan gledamo na ulicama grada i nakon ~ijeg je ra-
da na{ grad posebno ~ist. Nagra|eni su i radnici
koji su radili na ure|enju trim-staze u parku, izja-
vio je predsjednik op{tine \a~i}, dodaju}i da, na
veliko zadovoljstvo Pljevaljaca, u sistemu lokalne
uprave postoje radnici koji vredno, svojim ruka-
ma, zavr{avaju svoje poslove i zadatke. „Mo`ete

imati najbolju projektnu dokumentaciju, najbolje
crte`e, najbolja rje{enja kroz dokumenta koja do-
nosite i koja usvajate, ali ako nemate dobre izvr{i-
oce, neposredne izvr{ioce, onda efekti ne}e biti ko-
na~ni i ne}e biti vidljivi. Na svu sre}u mi imamo
ovdje strukturu radnika koja odgovorno radi svo-
je poslove, ali isto tako moram da ka`em da je na
svima onima koji rukovode obaveza da na jednak,
odgovoran i korektan na~in rade svoj posao“, po-
ru~io je predsjednik Op{tine.

Jedan od nagra|enih je i Milomir Draga{, za-
poslen u ,,Vodovodu“, kazao je da mu pa`nja
predsjednika op{tine vi{e zna~i od same nov~ane
nagrade. „Svima nam zna~i mnogo kada neko
prepozna na{ rad i zbog toga smo vi{e zahvalni
predsjedniku op{tine i lokalnoj upravi. Ovo govo-
rim u ime svih nagra|enih. Jeste da smo zaista
mnogo radili tokom ljeta, ali drago mi je {to ra-
dim sa ovim ljudima, radi se o jednom slo`nom
kolektivu i kada vlada sloga ni{ta nam nije te{ko
da uradimo“, rekao je Draga{.

J. Durgut

Povodom Dana Pljevalja, predsednik op{tine nagradio 52 radnika „Vodovoda“ i „^isto}e“

Najvrednijima po 100 evra

Kadeti nere{eno 
Novi Pazar - Kadetski timovi Novog Paza-
ra i Rada u 16. kolu najkvalitetnije lige Sr-
bije, na terenu u [utenovcu, igrali su ne-
re{eno 1:1 (0:0). Poveli su gosti u 84.
minutu preko Ivani{evi}a, da bi doma}em
sastavu izjedna~enje doneo Brahovi} u
93. minutu.

Nova pobeda
Novi Pazar - Ko{arka{i Novog Pazara na-
laze se u seriji pobeda, poslednju su
ostvarili nad direktnim rivalom za prvo

mesto, @elezni~ar - Novi Pazar 81:92
(19:23, 18:26, 20:23, 24:20).

Bez golova
Novi Pazar - Fudbaleri Jo{anice i Zlatibo-
ra, u 14. kolu Srpske lige - Zapad, u ^a-
jetini su odigrali me~ bez golova - 0:0.

Tutin pora`en, 
Sjenica pobedila
Tutin - U 14. kolu zonske lige ,,Morava“
Bane je u Ra{koj ubedljivo pobedio sa-

stav Tutina 4:0 (2:0). Sloga je u zoni
,,Drina“, u derbiju za~elja, pobedila ekipu
Divci 1:0, golom Stefana Milo{evi}a u
55. minutu. 

Ubedljiv poraz 
Novi Pazar - Klub malog fudbala Novi
Pazar pora`en je na doma}em terenu od
Deusa iz Sremske Mitrovice sa 2:6, u
zaostaloj utakmici sedmog kola Prve
futsal lige. Novopazarci su i dalje na
pretposlednjem 11. mestu tabele sa pet
bodova, a u narednom devetom kolu
~ekaju  ekipu Jastrepca iz Blaca. 
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Pa`nja nekima zna~i vi{e od novca: 
\a~i} sa radnicima komunalnih slu`bi 


